
ŠR 2/2012 
 

Zápis z jednání školské rady 
ze dne 22. listopadu 2012 

 
Přítomni: Benešová Zuzana (ZB), Canová Miluše (MC), Spiříková Jana (JS), Turečková 
Petra (PT) 
Omluveni: Hamřík Pavel (PH), Bláhová Iva (IB) 
Hosté: Mgr. Petr Juráček 
 
Program: 

1. zahájení 
2. schválení školního řádu, klasifikačního řádu 
3. schválení výroční zprávy MŠ a ZŠ Ostopovice 
4. různé 

 
Ad. 1) zahájení 
ZB zahájila ŠR a uvítala všechny přítomné. 
 
Usnesení č. 1 - ŠR schvaluje program jednání 
Hlasování: pro 5- proti 0- zdržel se 0 
 
Ad. 2) schválení školního řádu, klasifikačního řádu 
ŠR projednala školní řád včetně klasifikačního řádu. 
 
Usnesení č. 2: ŠR schvaluje školní řád (včetně klasifikačního řádu). 
Hlasování: pro 4-proti 0- zdržel se 0 
 
Usnesení č. 3: Školská rada souhlasí se slovním hodnocení. 
Hlasování: pro 4-proti 0- zdržel se 0 
 
Ad. 3) Výroční zpráva 
ŠR projednala návrh výroční zprávu. 
 
Usnesení č. 4: Školská rada schvaluje výroční zprávu. 
Hlasování: pro 4-proti 0- zdržel se 0 
 
Ad. 4) Různé 
Zapomínáček - JS poukázala na obavy prvňáčků z trestu za zapomínání (ustřižení pásku na 
"zapomínáčku"),  ŠR doporučuje používat zapomínáček v 1. ročníku obezřetněji.  
 
Webové stránky -  jsou hotové, do 14 dnů budou spuštěny 
Frausovská matematika - ZB opět otevřela téma učebnic matematiky od prof. Hejného z 
nakladatelství Fraus, pan ředitel slíbil, že to s kolegyněmi probere 
 
Schůzka se zastupiteli - ZB navrhla schůzku pana ředitele se zastupiteli obce, kde by je 
seznámil s fungováním příspěvkové organizace a ukázal zrekonstruovanou budovu 
 
Výuka angličtiny - ZB opět upozorňuje na nutnost zlepšení výuky angličtiny v ZŠ a zvážení 
zavedení výuky od 1. roč. 
 
Zahrada školky - MC upozornila na nevhodnost rozmístění některých prvků v zahradě MŠ, 
pan ředitel uvedl, že zahrada je realizovaná dle projektu, jehož pořizování se účastnila i 
vedoucí MŠ 
 



Zuzana Benešová  

Miluše Canová 


